



安宇昭
聯合創辦人
億有限公司

安宇昭先生是億有限公司（億）的聯合創辦人。他把在大數據和數碼媒體方面豐富的專業經驗和企業家精神帶進公司，率領「億」開發的微保險平台「YAS」在香港矚目登場，他將領導「YAS」未來在亞太區和東盟國家的業務拓展。

安先生是一位屢獲殊榮的連續創業家 — 他是 NDN 集團的創辦人兼主席，該公司是專注發展數據、移動和媒體科技的數碼集團。他創立了大數據分析引擎 Klarity Analytics、領先的移動數據公司 Hot Mob，以及中國豪華婚慶媒體平臺 Darizi.com 大日子網站。他還開創了區內最早的區塊鏈公司之一的 NOIZChain，並令它在四間加密貨幣交易所成功上市。

安先生積極貢獻初創社群 — 他以發現和指導具有高潛力的企業家見稱，他積極參與多個本地和硅谷的創業培育計劃，包括谷歌年輕創業家計劃（Google EYE）、創始人協會（Founders Institution）和企業家組織等。他是 TEDx 會議的創會成員之一，致力邀請非政府組織、社會企業和慈善事業領域中鼓舞人心的演講者，發掘新思維，使人們生活的社區變得更美好。安先生還聯合創辦了恩博資本（GoImpact Capital Partners），這個生態系統能快速追蹤影響社會的投資，希望藉此為世界帶來改變。

此外，他分別於 2008 年和 2013 年獲得 DHL、南華早報以及伯爵(EO Piaget) 的香港年輕企業家獎。2014 年，他被「領袖談話」(Leader's Talk) 提名為中國最具影響力的 50 名商業家。他也是香港壹基金會、香港管理協會以及香港貿易發展局一帶一路委員會的執行委員會成員；目前，他是香港中文大學行政人員工商管理碩士校友會會長。

安先生畢業於加拿大英屬哥倫比亞大學，獲得經濟學和心理學學位。他還持有香港中文大學行政人員工商管理碩士學位。



Andy Ann
Co-Founder
YAS Digital Limited

Mr Andy Ann is a Cofounder of YAS Digital Limited (YDL) whom brings to the company a wealth of big data, digital media expertise and entrepreneurship, in leading YAS' ground breaking debut in Hong Kong and its future expansion to Asia Pacific and ASEAN countries.

He is an award-winning serial entrepreneur – the Founder and Chairman of NDN Group, a digital conglomerate focusing on data, mobile and media technologies. Andy also founded Klarity Analytics, a big data analytic engine; Hot Mob, a leading mobile data company; and Darizi.com, a China Luxury wedding media platform. He also pioneered one of the first blockchain companies in the region, NOIZChain, and successfully listed the company on 4 crypto exchanges.

Andy actively contributes to the business startup community – he is well known for discovering and mentoring high-potential entrepreneurs, he has been actively involved in multiple local and Silicon Valley incubators including Google EYE, Founders Institution, Entrepreneur Organization and more. He is one of the founding members at the TEDx conferences, focusing on inviting inspirational speakers in areas of NGO, Social Enterprise and Philanthropy, to uncover new ideas to make the community a better place for all. Andy also co-founded GoImpact Capital Partners, an ecosystem to fast track Social Impact Investment for making a difference in the world.

In addition, he was awarded as Young Entrepreneur Winner of DHL and SCMP as well as EO Piaget in 2008 and 2013 respectively. In 2014, he was nominated as the top 50 most influential businessman in China by Leader's Talk. He is also the Executive Committee of One Foundation Hong Kong, Hong Kong Management Association, Belt & Road Committee of Trade Development Council, Hong Kong Management Association, and currently serving as the President of The Chinese University EMBA Alumni Association.

Andy graduates from the University of British Columbia with a degree in Economics and Psychology. He also holds an EMBA degree from the Chinese University of Hong Kong.

Ends